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Spørgsmål til Seniorudvalget ved møde den 31. maj 2022 

 Hvordan er Ældrerådets høringssvar behandlet i Seniorudvalget? 

 Hvordan er udvalgets holdning til indførelse af borgernes 

brugerbetaling/egenbetaling f. eks ved rengøring, her henvises til 

prioriteringskataloget – Rengøring hver 3. uge i stedet for hver 2. uge samt bortfald 

af hovedrengøring? 

 Hvordan er udvalgets holdning til indførelse af brugerbetaling af kost, vask og 

rengøring ved midlertidigt døgnophold. Her tænker ældrerådet på borgere der 

udskrives som patienter og ikke færdigbehandlede til en midlertidig restitutionsplads 

på Blomstergården? 

 Hvordan arbejder udvalget med problematikken omkring rekruttering og manglende 

arbejdskraft. Her henvises til en sag på udvalgets møde i april? 

 Slagelse kommunes Værdighedspolitik skal til ny godkendelse det 1. år i 

valgperioden. Hvordan vil udvalget udforme en Værdighedspolitik, med de store 

besparelser der er foreslået? 

 Hvordan vil udvalget sørge for effektuering af Byrådets beslutning om, at 

kommunens plejecentre skal have Bruger- og pårørenderåd? 

 Hospitalet flytter hjem i stuerne, lyder overskriften på en artikel på DR. Hvorledes 

takler Slagelse Kommune opgaven med at borgerne bliver behandlet hjemme i 

stedet for på sygehuset. Har vi samme muligheder og det nødvendige personale og 

bliver vi kompenseret for ekstraudgifterne i denne forbindelse. 

 Storstilet plan virker ikke, skriver tv2 Lorry. Det var meningen, at forbruget af 

antipsykotisk medicin til mennesker med demens skulle halveres. Kan det oplyses 

hvilken udvikling der er sket i Slagelse Kommune de sidste to år. Samt om 

borgernes tilstand er forbedret, efter nedsættelsen af medicinforbruget. 

 

På Ældrerådets vegne 
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